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Rapport fra startmøte 

Klubb:  Porsanger rideklubb 

Dato:   15.02.2020 

Veileder: Tine Skoftedalen Fossing 

Deltakere:   18, registrert i idrettskurs 

Porsanger rideklubb søkte opptak som Satningsklubb i NRYFs Klubbsatsingsprogram, ble tatt opp og 

igangsatt med Kick Off i september 2018. Klubben hadde i 2018 19 registrerte medlemmer, men har ved 

utgangen av 2019 26 medlemmer. Klubben har ikke eget anlegg, men arrangerer kurs og andre 

aktiviteter i en privat ridehall.  

Klubben har fått lånt møterom på barneskolen for å gjennomføre møtet. Det ble servert pizza, og det var 

en engasjert forsamling med både barn/ungdommer og voksne, som hadde gode diskusjoner om hva 

klubben bør jobbe med i tiden fremover.  

Forventninger til møtet  

    
        

Klubbveilederen hadde deretter en gjennomgang av 

organisasjonshjulet og hva de ulike «kakestykkene» 

innebærer. Deretter ble alle deltagerne bedt om å ta 

frem mobilen sin og gå inn på menti.com. Der skulle de 

rangere hvor god man synes tilstanden er i klubben i 

dag på de ulike delene i hjulet.  
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Nå-situasjon i klubben 

 

Hovedinntrykk av hvilke områder som fungerer best og hvilke områder som kan fungere bedre? 

Hovedinntrykket etter at deltagerne har levert sine svar er at klubben har mye bra rundt seg, og 

at det kom frem at både trenersituasjonen og aktivitetstilbudet har utviklingspotensialer. 

Deltagerne satte seg videre sammen i grupper for å diskutere hva som er bra i klubben i dag 

innenfor de ulike delene i hjulet og hva som kan arbeides mer med. Gruppene kom da frem til 

dette:   

Aktiviteter Trenere Ledelse 

Bra Kan bedres Bra Kan bedres Bra Kan bedres 

Hyppige kurs, åpent 

for alle, forskjellig 

nivå, klubben er mer 

aktiv, en sosial plass, 

inkluderende og 

lærerikt 

Flere grener, f.eks 

voltige, 

bruktmarked, 

flere 

breddeaktiviteter, 

klubbstevner, 

Cup.  

Det er kontinuitet, flinke 

trenere, snille trenere 

som tar seg tid, det er 

tilpasset undervisning, 

trenerne er allsidige og 

fleksible, det er flere enn 

en trener og de har god 

kontroll 

Mer sprang og 

andre grener, 

flere lokale 

trenere, mer 

tilgjengelig,  

Kontinuitet, alt 

virker, 

engasjement 

Mer initiativ fra 

medlemmene, 

flere møter, 

bedre økonomi, 

nytt blod (en 

mann), flere 

som ønsker å 

drifte klubben 
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Organisasjon Anlegg Arrangement 

Bra Kan bedres Bra Kan bedres Bra Kan bedres 

Det har blitt mer 

aktivitet.  

God informasjon 

Mer 

engasjement 

Har tilgang på 

ridehall og ridebaner. 

Det er utleievilje hos 

annleggseiere  

 

Mer utstyr, mer 

hindermateriell, 

gymkaneutstyr, 

kjepphester 

Det er oftere 

arrangement. 

Engasjerte 

foreldre 

Grønt kort kurs 

Programridning 

Deltagelse på 

andre stevner 

Teknisk 

personell 

 

Etter at deltagerne hadde fått sagt hva de synes er bra i klubben i dag og hva som bør arbeides 

mer med så gikk vi videre for å konkretisere hvilke områder som klubben skal jobbe med. 

Metoden vi brukte her var IGP. Alle deltagerne fikk 3 Post-it lapper hvor de hver for seg skulle 

skrive ned 3 områder de mener klubben før arbeide videre med. Deretter skulle deltagerne i 

gruppen presentere sine lapper for hverandre, slå sammen områder som foreslås fra flere 

medlemmer og bli enig om 3 lapper som gruppa tar med seg videre. Disse 3 lappene ble klistret 

opp på organisasjonshjulet. Deltagerne skulle deretter gå opp til organisasjonshjulet og sette 3 

stemmer på de områdene som man synes er viktigst å arbeide videre med nå.  

Hva ønsker vi? 

Hvilke ting ønsker vi å gjøre noe med for å 

bedre dagens situasjon? 

disse tre områdene fikk flest stemmer, og er 

derfor dette medlemmene ønsker at man 

arbeider videre med i første omgang:  

- Bedre økonomi 

- Flere aktivitetsdager 

- Pynte konkurranse 
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Handlingsplaner:  
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Kvelden ble avsluttet her, og klubbveileder følger opp styret på oppgaver som skal leveres i forhold til 

godkjenning som Satsningsklubb. For å avstemme kveldens forventninger ble deltagerne igjen bedt om å 

gå inn på menti.com for å si hvordan de hadde opplevd møte.  

 

Med vennlig hilsen 

Tine Skoftedalen Fossing 

 


